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       REPUBLIKA HRVATSKA 
 OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 
    OPĆINA JAGODNJAK 
      OPĆINSKO VIJEĆE  
 
      KLASA : 021-01/15-01/01 
      URBROJ : 2100/09-15-01/01 
      Jagodnjak, 19.03.2015. 

 
 Z A P I S N I K  

s 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak  
 
Sjednica Vijeća održana dana 19.03.2015. godine u vijećnici Općine s početkom u  20,05  sati. 
 
Prisutni vijećnici:  Johan Urtajl, Predrag Tomašević, Dalibor Dragojlović, Janika Kling, Milan 
Zuber, Radivoj Damjanović, Milovan Pandur, Vjekoslav Pavlečić, Vlado Dombi, Milenko Tovjanin,    
 
Ostali prisutni: Anđelko Balaban,dr.vet.med, načelnik Općine Jagodnjak,  
Predsjedavajući: Johan Urtajl, predsjednik vijeća 
Zapisničar: Jovan Nedić,dipl.iur.  
 
Sjednicu  otvara predsjedavajući, utvrđuje da sjednici prisustvuje 10  vijećnika te da se mogu 
donositi pravovaljane odluke.  
 
Predsjedavajući predlaže slijedeći 
 

D n e v n i   r e d 
 
 

1. Odluka o izradi Izmjena i dopuna 2. Prostornog plana uređenja Općine Jagodnjak  
2. Suci porotnici – prijedlog 
3. Prodaja kombija  
4. Plan motrenja 2015.  
5. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom u 2014. 
6. Izvještaj o radu KTD Gmajna  
7. Izrada Plana strateškog razvoja Općine Jagodnjak 
8. Dani Općine i Kulinijada  
9. Razno   

 
Nakon predloženog dnevnog reda, predsjedavajući poziva sve prisutne da iznesu svoje 
primjedbe i prijedloge za dopunu dnevnog reda. 
Vijećnik Milan Zuber predlaže dopunu dnevnog reda Izmjena i dopuna Rješenja o izboru 
Povjerenstva za poljoprivredno zemljište. 
Vijećnik Dalibor Dragojlović predlaže dopunu dnevnog reda problematikom javnih radova. 
Predsjedavajući navodi da se isto može riješiti pod točkom razno. 
Vijećnik Milenko Tovjanin predlaže dopunu dnevnog red točkom Prijenos osnivačkih prava 
Osnovne škole Jagodnjak na Općinu Jagodnjak. 
Predsjedavajući, uvažavajući dopune dnevnog reda, iznosi dopunjen  
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D n e v n o g  r e d a  
 

1. Odluka o izradi Izmjena i dopuna 2. Prostornog plana uređenja Općine Jagodnjak  
2. Suci porotnici – prijedlog 
3. Prodaja kombija  
4. Plan motrenja 2015.  
5. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom u 2014. 
6. Izvještaj o radu KTD Gmajna  
7. Izrada Plana strateškog razvoja Općine Jagodnjak 
8. Dani Općine i Kulinijada  
9.  Izmjena i dopuna Rješenja o izboru Povjerenstva za poljoprivredno zemljište 
10. Prijenos osnivačkih prava Osnovne škole Jagodnjak na Općinu Jagodnjak. 
11. Razno   

- Pitanja javnih radova  
 
 
Navedeni dopunjeni dnevni red predsjedavajući   daje na usvajanje. 
Nakon glasanja utvrđuje da je prilikom glasanja bilo prisutno 10 vijećnika te da je isti usvojen 
jednoglasno.   
 
Prije prelaska na dnevni red, predsjedavajući poziva prisutne da iznesu svoje primjedbe na 
Zapisnik s 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak održane 22.12. 2014.  godine.  
Primjedbi nema i predsjedavajući daje  Zapisnik s 11. sjednice Općinskog vijeća na usvajanje.  
Nakon glasanja utvrđuje da je  jednoglasno glasovima 10 vijećnika donesena slijedeća 
 

O d l u k a 
 

Usvaja se zapisnik s 11. sjednice vijeća od 22,12. 2014. godine,  KLASA : 021-01/14-01/09                   
URBROJ : 2100/09-14-01/01.    
  
Predsjedavajući utvrđuje da se prelazi na dnevni red. 
 
 
Ad 1 – Odluka o izradi Izmjena i dopuna 2. PPUO Općine Jagodnjak  
 
Izvještava pročelnik JUO Jagodnjak Jovan Nedić. 
Navodi da je donošenje ove Odluke početak procedure drugih izmjena i dopuna PPUO Jagodnjak. 
Izrađivač i stručni suradnik je Zavod za prostorno planiranje Osijek a po stupanju na snagu ove 
Odluke vežu nas rokovi u kojima se mora ista dostaviti osobama koje su navedene u popisu u 
samoj odluci, kao i susjednim JLS.  Sve ovo se mora obaviti na vrijeme i u rokovima kako bi na 
kraju izmjene bile prihvaćene.  
Sadržaj Odluke je unaprijed dogovoren i sa ovim vijećem i sa izrađivačem.  
 
Načelnik objašnjava potrebe 2. Izmjene i dopune PPUO. 
Prvenstveno se radi zbog projekta ceste Jagodnjak – Beli Manastir, zatim kad se već ide u 
izmjene ista će obuhvatiti kanalizaciju te još niz promjena. Potrebno je donijeti odluku da 
možemo nastaviti aktivnosti.  
 
Predsjedavajući otvara raspravu po navedenom prijedlogu.  
Kako se za raspravu nitko ne javlja, daje prijedlog na usvajanje. 
 
Utvrđuje da je glasanju prisutno svih 10 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 10 vijećnika 
donesena  
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O D L U K A 
o donošenju Odluke  

o izradi Izmjena i dopuna 2 Prostornog plana 
uređenja Općine Jagodnjak 

KLASA: 350-01/15-01/02, UR:BROJ: 2100/09-15-01/02. 
Navedena Odluke je sastavni dio ovog Zapisnika.  

 
Ad 2. – suci porotnici  
 
Izvještava pročelnik JUO Jovan Nedić. 
Poziva prisutne da iznesu svoje kandidate za suce porotnike. Dragana Romić se izjasnila da bi 
prihvatila kandidaturu, Dalibor Dragojlović se nije izjasnio da prihvaća kandidaturu. 
 
Predsjedavajući poziva prisutne da iznesu svoje prijedloge za suce porotnike. 
Vijećnik Milan Zuber predlaže vijećnika Radivoja Damjanovića. 
 
Predsjedavajući  daje prijedlog na usvajanje. Utvrđuje da je glasanju prisutno svih 10 vijećnika te 
da je jednoglasno glasanjem 10 vijećnika donesen 
 

Z A K L J U Č A K  
o prijedlogu sudaca porotnika  

Županijskog suda u Osijeku  
 KLASA: 350-01/15-01/01, UR:BROJ: 2100/09-15-01/01. 

Navedeni Zaključak  je sastavni dio ovog Zapisnika.  
 

Ad 3. – prodaja kombija 
 
Načelnik obrazlaže razlog prodaje kombija. Navodi da je na vozilo istekao lizing, da nema 
zapreka za prodaju. Prijedlog je zbog velikih troškova održavanja a vrijeme je takvo da treba 
štedjeti gdje se može, da se kombi vozilo proda, na način da se proda Vatrogasnom društvu 
Jagodnjaku, koji ima obvezu posjedovanja vozila. DVD-u odgovara da se napravi ugovor na tri 
godine, da se iz tih sredstava odvaja tri godišnje rate.  
Cijena je dogovorena 50.000,00 kuna, što je i procijenjena vrijednost. 
Problem je bio sa plaćanjem obveza u održavanju.  
Navodi da je ovo jedna mjera štednje, imajući u vidu umanjenje prihoda po porezu na dohotak. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Vijećnik Predrag Tomašević se zanima iz kojih sredstava se financira DVD Jagodnjak. 
Odgovor daje načelnik i navodi da se financira iz sredstava Općine Jagodnjak. 
 
Predsjedavajući zatvara raspravu i  daje prijedlog na usvajanje. Utvrđuje da je glasanju prisutno 
svih 10 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 10 vijećnika donesena 
 

O D L U K A 
o prodaji kombija  

KLASA: 350-01/15-01/02, UR:BROJ: 2100/09-15-01/01. 
Navedena Odluke je sastavni dio ovog Zapisnika 

Ad 4. – Plan motrenja  
 
Izvještava pročelnik JUO navodeći da smo obvezni donijeti Plan motrenja sukladno propisima 
protupožarne zaštite. 
Obrazlaže ukratko navedeni Plan motrenja, čuvanja i ophodnje u građevinama i na površinama 
za koje prijeti povećana opasnost od nastajanja i širenje požara. 
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Predsjedavajući daje prijedlog na raspravu. 
Prijedloga za raspravu nema i predsjedavajući zatvara raspravu i  daje prijedlog na usvajanje. 
Utvrđuje da je glasanju prisutno svih 10 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 10 vijećnika 
donesena 

O D L U K A 
o donošenju Plana motrenja, čuvanja i ophodnje u građevinama i na  

površinama za koje prijeti povećana opasnost od nastajanja i širenja požara  
KLASA: 350-01/15-01/03, UR:BROJ: 2100/09-15-01/01. 

Navedena Odluke je sastavni dio ovog Zapisnika 
 

Ad 5. – Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom u 2014. 
 
Pročelnik JUO iznosi Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Jagodnjak u 2014. 
godini, koje donosi načelnik temeljem Zakona o održivom gospodarenju otpadom. 
Navodi da je izvješće sastavljeno prema podacima koje smo dobili od Baranjske čistoće iz Belog 
Manastira. 
Navodi da je Izvješće već poslano nadležnim organima. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu Prijedloga za raspravu nema i predsjedavajući zatvara raspravu 
i  daje prijedlog na usvajanje. Utvrđuje da je glasanju prisutno svih 10 vijećnika te da je 
jednoglasno glasanjem 10 vijećnika donesen 
 

Z a k l j u č a k  

o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom  

Općine Jagodnjak u 2014. godini. 

KLASA: 350-01/15-01/03, UR:BROJ: 2100/09-15-01/02. 
Navedeni zaključak je sastavni dio ovog Zapisnika 

 
Ad 6. Izvještaj o radu KTD Gmajna  
 
Izvještaj o radu KTD Gmjana d.o.o. Jagodnjak iznosi načelnik. Izvještava da je održan sastanak 
Nadzornog odbora gdje se razmatrao rad  u 2014. godini. Navodi da su ukupni prihodi ostvareni 
u visini od 1.069.886,51 kuna, ukupni rashodi u visini 878.779,52 kuna i dobit u visini od 
191.106,99 kuna. 
Dalje obrazlaže pojedine prihode i rashode. Radi se uglavnom obnove doma i javne rasvjete 
obavljane za Općinu.  
Bitno je da je Gmajna poslovala sa dobitkom, da nije imala minusa iz prethodnog razdoblja, ne bi 
bila ni potrebna dotacija dana 2014. godine  u visini od 70.000,00 kuna. 
Time je ostvaren cilj da se umjesto komunalnog pogona osnuje poduzeće koje ostvaruje dobit. 
Za 2015. godinu isto tako je osigurano dovoljno poslova financiranih ministarstvima i 
projektima. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Vijećnik Predrag Tomašević se zanima za prihode od održavanja javnih površina – košenja. 
Navodi da kod njega (ulica S.Kovačevića u Bolmanu) nije ni jednom pokošeno u 2014. godini. 
Ako se platilo košenje, trebalo se pokositi. 
 
Pročelnik napominje da se sa Gmajnom sklapa ugovor o održavanju javnih površina i gdje se 
navode površine koje se kose.  
Načelnik navodi da su to područje kosili javni radovi. 
Vijećnik Predrag Tomašević iznosi dalje da javni radovi to nisu kosili. 
Dalje se raspravlja o košenju i obvezi Gmajne da kosi zelene javne površine. 
Vijećnik Damjanović Radivoj navodi da ima par pitanja. 
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Prvo mu je nejasno da direktorica KTD Gmajne nije pozvana  na sjednicu Vijeće. 
Zatim se zanima za rekonstrukciju ceste u Majškim Međama, koju je navodno izgradio Turković.  
Načelnik navodi da je izvođač radova bio Turković ali da je naručitelj bila Gmajna. 
Vijećnik dalje navodi da se u izvješću slabo vide brojevi, zanima ga kako je nastao prihod od 
čišćenje snijega.  
Vijećnik dalje pita da li je uz tu dobit bila uopće potrebna subvencija Općine od  70.000,00 kuna. 
Načelnik navodi da je subvencija bila potrebna radi održavanja tekuće likvidnosti i razrješavanja 
gubitka iz ranijeg perioda.  
Vijećnik misli i dalje da je sjednici trebala prisustvovati i direktorica Gmajne. 
 
Vijećnik Predrag Tomašević se zanima za prihode od građevinskih usluga – rekonstrukcija 
spomenika . 
Načelnik navodi da se radi o rekonstrukciji spomenika u Bolmanu. 
Vijećnik se pita što je tamo napravljeno za iznos od 14,400,00 kuna? Smatra da ti obavljeni 
radovi ne koštaju toliko. Navodi da je namazano pet-šest kvadrata zida i ostalo dvoje-troje kolica 
pijeska. 
Načelnik navodi da su radovi obavljeni prema troškovniku koji je ovjerio nadzorni inženjer a 
platilo Ministarstvo kulture.  
 
Vijećnik Milan Zuber navodi da je izvještaj u redu kao i dobit za svaku pohvalu ali treba 
napomenuti da Gmajna nije na tržištu i radi za Općinu i po cijenama koje Gmajna kaže, tako da ta 
dobit je smatra u redu, ali da je manje, ostalo bi više novca Općini.  
Treba razmisliti da li je ove godine uopće potrebna subvencija Gmajni, postoji li mogućnost da se 
predviđena sredstva za subvenciju predvide na nešto drugo.  
Načelnik smatra da će u prvoj polovini godine trebati intervencija za likvidnost. 
Vijećnik smatra da Gmajna radi za Općinu i po cijenama koje napiše sama, tako da je nerealna 
dobit za ovu djelatnost, da se ovakva dobit ne može ostvariti u građevini.  
 
Predsjedavajući zatvara raspravu i  daje prijedlog na usvajanje. Utvrđuje da je glasanju prisutno 
svih 10 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 10 vijećnika donesen  
 

Z a k l j u č a k  

o  prihvaćanju Izvješća o radu KTD „Gmajna“ d.o.o. Jagodnjak  

KLASA: 350-01/15-01/04, UR:BROJ: 2100/09-15-01/01. 
Navedeni zaključak je sastavni dio ovog Zapisnika 

 
 

Ad 7 – Izrada Plana strateškog razvoja  
 
Izvještava načelnik navodeći da je u pitanju mjera 7,1 ruralnog razvoja odnosno fondovi EU koji 
u cijelosti financiraju ove planove. Sada je natječaj raspisan, pripremili smo tender i objavit ćemo 
javni poziv, mada je nabava male vrijednosti, trebalo bi izaći to 30-40.000,00 kuna što planiramo 
ostvariti preko mjera ruralnog razvoja. Plan bi trebao obuhvatiti četverogodišni period sa 
planiranim investicijama i gospodarskim zonama, pripremiti analize, da se na osnovu ovog 
dokumenta mogu pripremati projekti za EU i aplicirati za natječaje. 
Isto je planirano u Proračunu. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Vijećnik Milan Zuber navodi da apsolutno podržava izradu strateškog plana, misli da bi morali o 
tome biti obaviješteni vijećnici i stanovništvo, sa smjernicama u kom pravcu treba razvijati 
prostor.  Trebalo bi da se izjasnimo u kom pravcu se razvijati, treba razmisliti u kom smjeru će 
se razvijati općina.  Navodi da je zainteresiran za učešće u izradu istog. 
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Načelnik navodi da je od donošenja PUR-a – projekta ukupnog razvoja Općine, prošlo dosta 
godina i treba se donijeti novi dokument.  
Predsjedavajući zatvara raspravu i  daje prijedlog na usvajanje. Utvrđuje da je glasanju prisutno 
svih 10 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 10 vijećnika donesen 
 

Z a k l j u č a k  

o izradi strateškog plana razvoja Općine Jagodnjak 
KLASA: 350-01/15-01/05, UR:BROJ: 2100/09-15-01/01. 

Navedeni zaključak je sastavni dio ovog Zapisnika 
 
Ad 8. Dani Općine i Kulinijada  
 
Načelnik izvještava da ove godine proslava Kulinijade pada 21. 05. a Dan Općine 22. 05. što 
omogućava da se aktivnosti na obilježavanju Dana Općine i Kulinijadi spoje od četvrtka do 
nedelje. Od četvrtka do nedelje bi se napravila i Kulinijada, Dan Općine i Dani kulina do nedelje, 
gdje bi se uključile sve aktivnosti kao i do sada, čak i više. Čak i više jer bi se ove godine aktivno 
uključila i Županija, razgovano je sa zamjenikom župana Kraljičkom, Županije je uvidjela da je 
Kulinijada u Jagodnjaku najveća manifestacija tog tipa u regiji, da Županija treba stajati iza toga i 
potpomoći da se još više afirmira. U dogovoru s njim smo u formiranju Koordinacionog odbora 
sa nekim iz Županije. Drago nam je da su prepoznali ovu manifestaciju kao značajnu te je stavili 
ispred Ribarskih dana, Gator festa, kao gastro – etno manifestaciju najznačajniju u Županiji, pa 
samim tim i u regiji.  
Navodi dalje da je u toku formiranje Koordinacionog odbora, u kome planira ljude koji su do 
sada bili aktivni, Mladen Đermanović je bio zadužen za jedan dio poslova, Jelena Poznanović za 
drugi, Drača za treći, Konjička udruga je imala svoj zadatak. Planira se već manje – više uhodani 
tim. Ako netko od vas vijećnika želi uključiti se u Organizacioni odbor, neka kaže, dobrodošao je, 
treba ljudi da se to kvalitetno odradi.  Planira se uključiti i Turistička zajednica Baranje, gdje je 
na čelu osoba iz Jagodnjaka, tako da bi trebali imati i tu podršku.  
Pokušat će se napraviti koncert, kao na Surduk festu, gdje im je koncert dovukao dosta gostiju, 
imali su prošle godine Halid Belišća. Vidjet ćemo u skladu s financijama i sponzorima  koga 
angažirati.  
 
Predsjedavajući daje prijedlog na raspravu. 
 
Vijećnik Radivoj Damjanović se zanima da li se planira likovna kolonija i gdje će biti Kulinijada. 
Načelnik navodi da se planira likovna kolonija. Što se tiče mjesta organiziranja manifestacije, 
postoje dvije lokacije. Jedna je zadruga – općina, druga sportska dvorana.  
Još se razmišlja o tome. Na iskustvima drugih (Sv.Petar u Šumi, Istra) programski dio je 
organiziran u dvorani, a koncert je organiziran u okolini dvorane. 
 
Dalje se razgovara o proteklim manifestacijama Kulinijade.  
Navodi se da bi muzika trebala biti bolja. 
 
Vijećnik Milan Zuber navodi da bi se organizacioni odbor trebao što prije sastati, jer je blizu 
manifestacija. Misli dalje da bi manifestaciju trebalo dići na viši nivo, da ona ne bude seoski 
dernek gdje pjevaljka ide od stola do stola, da bi to trebalo završiti koncertom na nivou. 
Do sada je uvijek manifestacija završavala kao vašar. Smatra da bi manifestaciju trebalo 
organizirati stručnije, uz to što će svatko odraditi svoj dio posla. Osmisliti manifestaciju bi trebao 
osmisliti marketinški stručnjak, a takvih ima u Županiji. Trebalo bi vidjeti s Županijom, da se 
digne sve na kulturniji nivou, nadograđivati je dalje, da se od toga napravi kulturna 
manifestacija. 
 
Vijećnik Vlado Dombi – navodi da se Kulinijada organizira radi tog prehrambenog artikla, kulina, 
kojeg mi proizvodimo, kad se dodjeljuju plakete nastaje takva nepristojnost da to nije u redu. Taj 
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stručniji dio bi se trebao možda izmjestiti iz drugih manifestacija, izdići je iznad vašara, da bi se 
taj proizvod bolje promovirao. 
 
Načelnik navodi da se manifestacija održala tri dana, četvrtak – petak i subotu, gdje bi glavni 
koncert trebao biti u petak ili subotu, koji bi trebao dovesti publiku. 
 
Predsjedavajući zatvara raspravu i  daje prijedlog na usvajanje. Utvrđuje da je glasanju prisutno 
9 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 9 vijećnika donesen 
 

Z a k l j u č a k  

o prihvaćanju obilježavanja Dana Općine i Kulinijade 2015. godine 
KLASA: 350-01/15-01/07, UR:BROJ: 2100/09-15-01/01. 

Navedeni zaključak je sastavni dio ovog Zapisnika 
 

Ad 9. -  Izmjena Povjerenstva za poljoprivredno zemljište 
 
Vijećnik Milan Zuber predlaže da se izmijeni Rješenje o izboru Povjerenstva za poljoprivredno 
zemljište, jer je član Nikola Kuzmanović neaktivan i ne dolazi na sjednice. Predlaže da se za člana 
povjerenstva izabere Johan Urtajl, koji je upućen u rad oko zemlje. 
 
Predsjedavajući daje prijedlog na raspravu. 
Kako nema zainteresiranih za raspravu, predsjedavajući zatvara raspravu i  daje prijedlog na 
usvajanje. Utvrđuje da je glasanju prisutno 9 vijećnika te da je jednoglasno glasanjem 9 vijećnika 
doneseno 
 

Rješenje  
o izmjeni i dopuni Rješenja o izboru Povjerenstva za poljoprivredno zemljište 

KLASA: 350-01/15-01/06, UR:BROJ: 2100/09-15-01/01. 
Navedeno rješenje je sastavni dio ovog Zapisnika. 

 
Ad 10. – prijenos osnivačkih prava Osnovne škole Jagodnjak  
 
Prijedlog iznosi vijećnik Milenko Tovjanin. 
Navodi da je s istim upoznat i načelnik, koji je bio na sastanku u Vukovaru, te da bi mogao iznijeti 
o čemu se radi. 
 
Načelnik navodi da se radi o zakonskoj mogućnosti koja je dozvolila JLS konkretno općinama, 
radi se samo o školama koje provode program na jezicima nacionalnih manjina, da mogu 
zatražiti prijenos osnivačkih prava osnovnih škola na sebe, što je do sada imala Županija. 
Pravo uključuje mogućnost odabira dijela članova školskog odbora a obveze dio financiranja, s 
tim da se novac raspodjeljuje iz državnog proračuna preko županija. 
U slučaju da isto zatražimo, županija je isto pravo dužna prenijeti na općinu, što podrazumijeva 
da odabiramo dio članova školskog odbora, da ćemo dobivati novac za financiranje osnovne 
škole, ne plaća zaposlenih, što ide direktno iz Ministarstva, već materijalnih troškova.  
Navodi dalje da nije stigao pripremiti se za ovu temu, jer je od sastanka u Vukovaru do ove 
sjednice bilo malo vremena.  Mogućnosti da se dobije više novca iz državnog proračuna je dobra 
stvar, gdje bi se mogla omogućiti školi kvalitetnija usluga i predavanje, no treba se imati na umu 
neugodnosti s školom dok je ravnatelj bio Ležaja, što se ispolitiziralo, tako da se tu treba biti 
oprezan i otvoreno razgovarati o tome.  
Bitno je da se daje što bolje obrazovanje djeci, da se ne smije škola ispolitizirati, da se ne dopusti 
ponovo ono što se desilo. Navodi da nije sklon donositi odluke preko koljena, već da se pokrene 
rasprava i uključi u  nju roditelje, kako bi se otvoreno razgovaralo o tom prijedlogu. 
U Baranji takvu mogućnosti ima samo Jagodnjak, s tim da je u školi posebna varijanta programa 
koji je dogovoren direktno s Ministarstvom obrazovanja. Iznosi da je stava da se djeca ne smiju 
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dijeliti i učiti djecu da su različita od drugih zbog nacionalnosti. Treba razmisliti koji koncept 
obrazovanja je najbolji za djecu. 
Sa zamjenikom župana Jelićem u razgovoru navodi da je saznao za model koji financira Norveška 
vlada, koji podrazumijeva da sva djeca idu zajedno, cjelodnevni boravak, osigurani su im obroci i 
ostale aktivnosti. Ima dosta izbornih predmeta koji se mogu fakultativno učiti i baviti se raznim 
aktivnostima. To podrazumijeva nastavu na hrvatskom jeziku a sva djeca imaju njegovanje 
srpskih običaja, jezika i pisma, učila bi se ćirilica, to je redovan predmet ali opisna ocjena koja ne 
ulazi u prosjek. Misli da je saziv vijeća dobar za donošenje takve zrele odluke što je korak 
naprijed u odnosu na sadašnje rješenje.  Obveze Općine bi bile da sredstva koja dobijem od 
države, transferiramo osnovnoj školi. 
Navodi dalje da se sve treba dobro provjeriti. Predlaže da se o tome razmatra i onda odluči. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu.  
 
Vijećnik Vlado Dombi smatra da je razmišljanje o takvom projektu korak naprijed, da ukoliko 
sredstva iz države budu redovna, ne moramo se bojati za grijanje škole. Ta osnovna sredstva za 
funkcioniranje ne bi trebala doći u pitanje, a lokalnoj samoupravi ostavlja da se bolje brine o 
obrazovanju djece i omogućava Općini da aplicira od fondova podizanje obrazovanja, što je 
Norveška vlada sigurno najpovoljnija. 
 
Vijećnik Milan Zuber navodi da je to tema kompleksna, na prvi pogled, dok se ne vide 
mogućnosti i rizici, prevelik je rizik da se podnosi zahtjev zbog dva- tri člana školskog odbora. 
Koliko će sredstava biti iz države, to je pitanje. Misli da je još sigurnije biti školi u okviru 
Županije. Županija je izgradila dvoranu, što općina ne bi uspjela. Prevelik rizik je upuštati se u 
nešto što ne znamo, samo da bi imali članove školskog odbora. Trebalo bi razmisliti o svemu, o 
sredstvima i sigurnosti tih sredstava, pa onda poduzeti. Misli da ovog trenutka ne treba 
podnositi zahtjev i da je školi sigurnije da ostane u Županiji. Ne treba se upuštati u raspravu s 
roditeljima dok se ne znaju svi podaci o sredstvima. Kad se budu imali svi podaci, treba izaći 
pred vijećnike i roditelje i reći što su mogućnosti a što rizik. 
Prije ozbiljne analize bilo bi loše nešto poduzimati. 
 
Predsjedavajući podržava prijedlog vijećnika Milana Zubera uz napomenu da isto odluče 
roditelji, ne načelnik, vijećnici, samo roditelji koji su ti koji trebaju reći da prihvaćaju. Kad 
roditelji kažu da, onda treba donijeti takvu odluku. Treba vidjeti sve činjenice i dogovoriti se s 
roditeljima.  
 
Vijećnik Milenko Tovjanin navodi da je zakon donesen. Misli da ima dio roditelja koji hoće da se 
to rješava, sve dalje ovisi o dogovoru. Ne treba se shvatiti ovaj prijedlog da se ovim hoće praviti 
neki cirkus, ali dio roditelja misli da nije u redu ni ono što se onda dešavalo u školi, da je u svemu 
bila politička igra, što nije trebalo.  
 
Predsjedavajući smatra da nije politička igra ako neko hoće učiti hrvatski jezik u hrvatskoj 
državi. Smatra da nije politika to da hrvatsko dijete nema pravu učiti hrvatski jezik u hrvatskoj 
državi.  
 
Vijećnik Milenko Tovjanin navodi dalje da ne zna zašto se promijenilo ime osnovne škole koja se 
zvala „Vuk Karadžić“, da ne zna zašto nekome smeta to ime.  
 
Predsjedavajući iznose da se ima škole promijenilo odmah početkom mirne reintegracije.  
 
Dalje vijećnici raspravljaju o tom prijedlogu. Navodi se da će se prikupiti informacije, uključiti 
Ministarstvo obrazovanja, roditelje, ravnatelja škole, da se treba vidjeti da li može isto 
poduprijeti Norveška vlada,  sve u cilju da osnovna škola bude bez premca u državi, nešto 
kvalitetno, zašto to ne iskoristiti i ne omogućiti djeci kvalitetno obrazovanje.  
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Načelnik navodi da će se prikupiti informacije. 
 
Vijećnik Milan Zuber navodi da u Jagodnjaku ne može biti škola na isključivo srpskom jeziku i 
pismu.  
 
Vijećnik Milenko Tovjanin navodi da se to i ne traži. 
Vijećnik Radivoj Damjanović protestira kod predsjedavajućeg zašto mu se nije dala riječ. 
 
Vijećnik Milan Zuber navodi svoja iskustva u razgovoru sa Vojislavom Stanimirovićem i 
Miloradom Pupovcem i iznosi svoj stav da ne može škola u Jagodnjaku biti samo na srpskom 
jeziku i pismu već multinacionalna, da svako dijete može pohađati školu na svom jeziku i pismu. 
 
Vijećnik Radivoj Damjanović ističe da se dopušta rasprava Srbi  - Hrvati što nije predmet ove 
inicijative, već prijenos osnivačkih prava. Smatra da prethodne diskusije nemaju veze s ovim 
prijedlogom.  Ne piše nigdje u prijedlogu da će biti srpska škola, samo prijenos osnivačkih prava. 
To znači da sredstva neće ići preko Županije i da druge škole neće dobiti više od Jagodnjaka. 
Slaže se da se djecu ne treba dijeliti. Smatra da se treba razmatrati prijedlog. Nije dakle u pitanju 
glasanje, već razmatranje. Slaže se sa inicijativom da se razmotri što se time dobija a što gubi. 
 
Predsjedavajući dalje insistira na tome da roditelji trebaju odlučiti o tome, da trebaju to 
prihvatiti roditelji, u tom je slučaju i sam za. 
 
Vijećnik Dalibor Dragojlović pita zašto i ostali vijećnici nisu dobili pismeno sa navedenim 
prijedlogom te da li bi se sa dijelom članova školskog odbora nešto dobilo, ako to nije većina. 
 
Vijećnici dalje razmatraju koliko ima članova školskog odbora. 
 
Načelnik navodi da se treba dobro informirati i o tome razgovarati, navodi da će prikupiti što 
više informacija, nakon čega će se razgovarati o tome uz prisustvo Ministarstva, roditelja i vijeća. 
 
Predsjedavajući smatra da su roditelji osnovna i polazna točka. 
Umjesto zaključka vijećnici se traže da se načelnik obvezuje da će prikupiti podatke o ovom 
prijedlogu, nakon čega će se razgovarati o istom. 
 
Predsjedavajući zaključuje raspravu i prelazi na slijedeću točku dnevnog reda.  
 
Ad 11. – razno 
 
Vijećnik Dalibor Dragojlović navodi da je u razgovoru u Zavodu za zapošljavanje Beli Manastir 
saznao da postoji još mogućnosti što se tiče javnih radova, da se primi još ljudi. Radi se o onima 
koji imaju višu školu, koji ne mogu raditi u javnim radovima. Općina treba napraviti projekt, 
mnogo mladih je nezadovoljno jer ne upadaju u grupe javnih radova. Trebalo bi napraviti projekt 
da se zaposle mlađi ljudi. Rečeno je da Općina treba napraviti projekte. 
Poziva da se to napravi. 
 
Prisutni podržavaju ovaj prijedlog. 
 
Načelnik informira prisutne da je u subotu, 21. 03.2015. godine obilježavanje 70 godina 
Bolmanske bitke.  
Obavještava dalje o obnovi Spomen sobe Bolmanske bitke u Bolmanu. 
 
Vijećnik Janika Kling postavlja pitanje da li su udruge trebali podnijeti izvješća do sada. 
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Predsjedavajući odgovara da još nisu održane ni godišnje skupštine, nakon čega će dostaviti 
izvješća.  
 
Vijećnik Predrag Tomašević postavlja pitanje vezano za zgradu bivše zadruge i udrugu Zlatna 
žena iz Bolmana. 
Odgovor daje načelnik, navodi da se prostor uređuje i da sa Fermoprometom postoji ugovor, koji 
je vlasnik navedene zgrade. 
 
Vijećnik Predrag Tomašević navodi da udruga Zlatna žena nije održala nikad godišnju skupštinu 
i da možda udruga i ne postoji. 
 
Načelnik iznosi da je udruga aktivna i da redovito pomaže sve manifestacije. 
 
Vijećnik Radivoj Damjanović postavlja pitanje u vezi smetišta u Jagodnjaku. 
Načelnik odgovara da se ima u pitanju mala sanacija i da se čekaju vremenske prilike. 
 
Vijećnik Vlado Dombi navodi da bi trebalo ponovo urediti kanal koji se nalazi u građevnom 
zemljištu dijela kuća u Jagodnjaku. U sklopu navedenog, trebalo bi možda ponovo razgovarati sa 
vlasnicom jedne četice, Hedvigom, o tome da dopusti čišćenje kanala i da se on spoji sa drugim 
kanalima.  
 
Vijećnik Dalibor Dragojlović iznosi da dvije godine već traži popravak svoje ulice, kojom se zbog 
rupa ne može proći, gdje deset rupa ima na dvadesetak metara.  
 
Načelnik navodi da je proračunom predviđena popravka i da su nominirana i sredstva za ceste. 
Prisutni dalje raspravljaju o navedenom kanalu.  
 
Vijećnik Radivoj Damjanović postavlja pitanje u vezi vijećnika Nikole Bogdana, koji se ne odaziva 
na sjednice i koji je u inozemstvu. Da li ima mogućnosti kooptiranja člana. 
 
Pročelnik navodi da vijećnik ima mandat i da mu isti ne može biti oduzet. 
Čak i da bi se htio zamijeniti, ne može, jer drugog kandidata iz redova romske nacionalne 
manjine nema na listovima.  
 
Vijećnik Predrag Tomašević, navodi da kanal prema Majškim Međama nije očišćen, rečeno je da 
nije ucrtan, a ucrtan je. Na taj kanal je povezano sto hektara zemlje, trebalo bi se poduzeti nešto 
da se očisti.  
 
Predsjedavajući zaključuje sjednicu vijeća u 22,15 sati. 
 
 
Zapisničar:                                                                                                                            Predsjednik: 
Jovan Nedić, dipl.iur.                                                                                                             Johan Urtajl  
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